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Hei, 

Havna er i dag delvis i bruk som fiskerihavn og delvis i bruk som småbåthavn for 
privatpersoner. Båtforeninga har sett på muligheter for å effektivisere bruken av havna 
og har sett på ulike alternativer med utliggere. Det ønskes i forbindelse med 
reguleringa at det tas med formål i sjø, med bestemmelser som legg til rette for ein 
effektiv bruk av sjølinje med muligheter for installering av eksempelvis utliggere. 

Det legges ved skisser som viser muligheter med utliggere. Med vist løysing aukast 
(oppretthaldast) antall meter med tilgjengelig kailinje for fiskeri samt at ein får auka 
antall båtplasser i havna. Utliggere er også eit betre alternativ fortøyningsmessig, og 
treng heller ingen forankringer i sjø som i større grad enn nå vil skåne det marine 
miljøet samt gjere manøvrering med båt inne i hamna enklare. 

Historisk sett blei Ferkingstad Hamn bygd for å vere ei fiskerihamn, men tidens 
utvikling har endra fiskerinæringa og også samansetninga i befolkninga lokalt. Det er 
få som livnærer seg av primærnæring til havs og det er inga næring på land i havna 
som foredlar råvarer frå havet lengre. Området (4274 Stol) har ein stabil befolkning og 
er eit av få område på Karmøy som har hatt ein befolkningsvekst dei siste 5 åra og 
det er stor interesse for båthald lokalt med ventelister på båtplass i havna. 

Me syns det er viktig at det er plass til aktiv næringsdrivende i havna, kombinert med 
ein aktiv bruk av lokalbefolkninga i tillegg. Me meiner forslaget her er til gode for 
begge parter. 

Med vennlig hilsen 
for Ferkingstad Havn Båtforening 
Sten Simonsen 


